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Afspraak van de maand
In de maand december staat de volgende afspraak centraal: 
Als de ander praat, dan ben je stil.
Zo hoor je wat de ander zeggen wil.



Studiedag Talententraining 
                                                                   

Talenten zijn eigenschappen die bij je passen, bepaalde aanleg die je hebt. Talenten zijn
zaken waar je blij van wordt en zij maken je tot de persoon wie je bent. 

Door kinderen te helpen hun talenten te ontdekken komen ze lekkerder in hun vel te zitten
en stimuleer je het welbevinden. Vanuit situaties waarin je je goed voelt bouw je veerkracht
op. Door deze veerkracht kunnen we ons beter redden wanneer we zaken tegenkomen die
wat moeilijker zijn. Deze reserve zorgt ervoor dat we sterker in het leven staan en
weerbaarder worden. Dit is ons uiteindelijke doel!
Door kindgesprekken en andere zaken als b.v. workshops  
ontdekken kinderen andere/nieuwe kennis en vaardigheden 
van zichzelf en de ander. Zo gaan we samen met kinderen op 
zoek naar zaken waar ze blij van worden en waardoor hun 
veerkracht kan worden vergroot.
In de bijlage vindt u meer informatie over de talententraining.

Info

Afgelopen studiedag (20 nov.) hebben we als
team Talententraining gevolgd. De training werd
verzorgd door de ‘Blij met mij academie’. en
binnenkort hebben we een vervolg hierop.
Waarom is het ontdekken van je talent of aanleg
voor kinderen (maar ook voor volwassenen) zo
belangrijk? 
Talenten zorgen voor positieve emoties en voor het
aanleggen van een energievoorraad voor de
toekomst. Het zorgt ervoor dat we sterker in het
leven staan en dat we weerbaarder worden.



Even voorstellen

Hallo allemaal, 
Mijn naam is Janne Hendriks, 22 jaar oud en woonachtig in Ruurlo. In mijn vrije tijd
ben ik vaak te vinden op het volleybalveld of zit ik met mijn neus in de boeken.
Dit is mijn tweede jaar als leerkracht. Afgelopen jaar heb ik fulltime groep 4 mogen
draaien op de Kerst Zwartschool in Ruurlo. Momenteel sta ik daar op donderdag en
vrijdag voor groep 6. Ik vind het ontzettend leuk om de komende periode groep 3/4
te mogen lesgeven. 
Ik zal er op de maandag, dinsdag en woensdag zijn. 
Zijn er vragen of zou u even kennis willen maken, dan is 
dat altijd mogelijk. Kom gerust even langs.

Mijn naam is Yvette Hengeveld en nu voor het eerste jaar leerkracht. Ik ben 21 jaar en
kom uit het buitengebied van Winterswijk, namelijk het Woold. Op deze mooie plek
woon ik met mijn ouders, broertje en twee zusjes. In mijn vrije tijd ben ik te vinden in
de sportschool of bij muziekvereniging Concordia Kotten. Bij de muziekvereniging
speel ik de dwarsfluit, zit ik in de jeugdcommissie en ben ik jeugdcoördinator.
Daarnaast vind ik het ook erg leuk om in het weekend met vriendinnen af te spreken
of om gezellig met mijn vriend Xander het terras op te gaan. Het lijkt me superleuk
om in groep 3 en 4 de komende maanden te mogen invallen en heb er superveel zin
in!

Info



Wie zitten er in de OR? 
Amanda Wormgoor (voorzitter), Sharon Grootoonk (penningmeester), Ilse Hulstijn
(secretaris), Annemarie Mengerink, Wendy Roosenboom, Aniek Stortelder, Wilma Gerrits,
Robert Kempers en Brenda Rouwenhorst. 
Teamvertegenwoordiging: Monic Stortelder en Minjoe Drostenborg. 

Mochten jullie vragen, suggesties of opmerkingen hebben dan horen we dat graag. Je kunt
ons bereiken via de mail ouderraad.obsdemarke@gmail.com

Vanuit de OR



Vanuit de MR
18 november stond er de 2e reguliere MR vergadering op de agenda.
Het eerste punt waar we als MR over gesproken hebben was de kascommisie van de OR.
Sinds dit jaar hebben we afgesproken dat er vanuit de MR altijd een persoon deel neemt
aan de kascontrole van de OR. Waarom is hiervoor gekozen, vanuit de overheid is het een
verplichting dat de MR instemt met bijvoorbeeld de eigen bijdrage voor de OR. Door
deelname aan de kascommisie hebben we deze verplichte controle geborgd.
Verder stond er nog op de agenda de zorgen over de leerling aantallen in de verschillende
klassen. We hebben het gehad over hoe gaan we ons als school onderscheiden en wat zijn
de plannen hiervoor. De eerste actie hierop is al geweest met de ouderavond op 26
november om in gesprek te gaan met de ouders over de toekomst, ook andere plannen die
tijdens de ouderavond zijn besproken zijn al in gang gezet.
Verder zijn wij door Anita meegenomen in de jaarplan 2024/2025 en het school
ondersteuningsplan hoe is deze vormgegeven welke acties zijn er genomen naar aanleiding
van de plannen van vorig schooljaar en lopen we op koers.
Heeft u zaken die u graag onder de aandacht wilt brengen via de MR , laat het dan vooral
weten. Spreek ons bij gelegenheid aan, of mail ons via mr@obsdemarke.nl.

Volgende vergadering
De volgende MR-vergadering staat gepland op maandag 18 november. Heb je zaken
waarvan je het belangrijk vindt dat we die in de MR bespreken? Jouw inbreng kun je mailen
naar mr@obsdemarke.nl. 

Wie zitten er ook alweer in de MR?
Remco Nijkamp (voorzitter) en Hans Everts. 
Teamvertegenwoordiging: Riëlle Antvelink en Eline ten Have. 


